
Referat Fau møte 27.november 2023 

 

Tilstede: 

Cecilie Mysing 

Anne Kristin Aamodt 

Mariell Solli Mydland 

Ida Nesvåg  

May Britt Berntsen 

Iselin Mydland 

Janne Kapstad Løvbrekke 

Tor Erik Bøe 

Marita Pedersen 

 

Saker: 

1. Referat fra forrige møte + valg av referent -  Referat leses og godkjennes. May Britt stiller som 

referent. 

 

2. Kontrakt 4. trinn v Liv Ingrid Torkelsen - Liv Ingrid Torkelsen informerer om at foreldre på 4. 

trinn har satt i gang prosjekt der barna blir med på en avtale om å ikke være på sosiale 

medier før det året de blir 13 år. Lignende tiltak er satt i gang på Hellvik Skole og flere skoler i 

Egersund. 

Argumentasjonen for dette prosjektet er at barnas hjerner ikke er tilstrekkelig utviklet, mye 

mobbing og utestengning foregår på sosiale medier. Og skolen bruker mye tid på å rydde opp 

i drama som er skjedd på fritiden på sosiale medier.  

I opplegget som er satt i gang på 4. trinn så har en hatt avstemming med foreldrene først om 

en ønsker å gjennomføre dette. Deretter har en hatt undervisningsopplegg på skolen for 

barna. Foreldrene skal komme i klassen hver vår og ha oppfølging. Det var viktig at eleven 

visste hva de skrev under på så de ble tatt med ut på gangen 2 og 2. Dette var også for at det 

ikke skulle være for mye press. Kontrakten varer til januar det året de fyller 13 år. Barna får 

300 kroner hver som er sponset av firmaer som foreldregruppen har i sitt kontaktnett. Kan 

også ha andre premier som pizza, is eller spørre kommunen om sponsing av kinobilletter som 

en kan ha loddtrekning om.  

 

FAU kommer med følgende forslag, som skal legges inn i årshjulet: 

- Informere om på felles foreldremøte 

- Informasjon på foreldremøte allerede i 1. klasse.  

- Skriver under på kontrakt i 4. klasse, med oppfølging hvert år fra foreldre.  

- Foreldrekontakter tar initiativ, men får drahjelp fra kontaktperson i kommunen.  

 

3. Tilsynet – hvordan jobber skolen med skolemiljøsaker -  



15.november var svarfristen ute på tilsynet fra Statsforvalteren. Alt er nå sendt inn. Har hatt 

runder med personalet og jobbet med case om hvordan jobbe dersom elev inn føler seg 

trygg. Rektor viser plan for hvordan en skal jobbe med trivsel.  

Opplæringsloven sier at dersom en elev har en opplevelse av at noen mobber så skal det 

gjøres tiltak. Skolen har da en undersøkelsesplikt. Dersom det kommer fram at det ikke er 

trygt. Skolen skal ha en samtale med eleven og foreta observasjoner. I undersøkelsen 

avdekkes det om det er forhold ved eleven selv eller forhold i omgivelsene. tilpassede tiltak 

skal settes i gang og aktivitetsplanen opprettes. 

 

Innspill fra FAU til rektor: Hvor mye informasjon får barna i 1. klasse om forskjellen på de 

voksnes innblanding i barnehagen og i 1. klasse. Dette kunne gjerne vært informert om både i 

barnehagen og i 1. klasse. 

 

4. Resultat på nasjonale prøver og videre arbeid – Rektor opplyser om at en ikke er helt i mål 

med tiltakene som er satt inn for å få opp nivået 5. trinns nasjonale prøveresultater. Har altfor 

mange elever på nivå 1. Jobber konkret med å få flere over på nivå 2. 

Lærerne jobber derfor ekstra mye på 6. og 7. trinn for å ta igjen dette.  Det gjelder spesielt 

matte og engelsk. Har hatt satsning på lesing og kanskje derfor de har gjort det bedre her.  

8. og 9. trinn scorer på nivå med Rogaland Fylke og nasjonalt. 

 

5. Dugnad Tyskland/Polen. Listen over dugnad, rutiner og hvor foresatte kan finne dette -  Leder 

i Fau har lagd en list. Rektor sørger for at dette legges tilgjengelig på skolens hjemmeside.  

FAU leder har hatt møte med økonomisjef og kulturkonsulent. 50 000 fra kommunen i 10. 

klasse der kommunen har en liste med oppgaver som må gjøres.  

Fau leder foreslår at eventuelle overskudd skal settes i en pott til senere års kull dersom det 

skulle være behov for en buffer. Dette tas opp igjen på et senere møte da det er litt flere 

meninger her. Vedtak som foreligger pr i dag er at det skal gis tilbake til lag og foreninger i 

kommunen som jobber for barn og unge.  

 

6. Korpset ønsker å komme å rekruttere på skolen. Fau stiller seg positive til dette.  

 

7. Hva er et godt friminutt: 

FAU tenker at trivselsledertiltaket er veldig bra. Videre kommer flere forslag fra FAU som 

handler om fysisk ativitet, kjekke ting å gjøre, skjermfritt, frisk luft. Kjekt at barna lærer nye 

leker med trivselslederne.  

 

8. Annet - skolerute 24/25 

Rektor legger fram forslag til ny skolerute.  

FAU stiller seg positiv til rektors forslag 

 

Innkalling til neste møte kommer 

 

Ref: May B. Berntsen 


